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Onderwerp bespreken IHP

In de rond-de-tafels van 24 september en 10 december 2020 zijn de fracties geïnformeerd en bijgepraat over het 
proces om te komen tot een Integraal Huisvestingplan Onderwijs. Tijdens de agendacommissie van 14 december 
is geconstateerd dat er niet of nauwelijks ruimte is geweest om als raad / woordvoerders onderwijshuisvesting 
met elkaar in gesprek te gaan en van gedachten te wisselen over de verstrekte informatie. Het IHP is een 
belangrijk thema met grote impact zowel maatschappelijk als financieel.
Naar aanleiding van de wens om nog een keer een moment te zoeken voor nadere bespreking is een korte 
inventarisatie gedaan om scherp te krijgen waar de behoefte ligt bij de verschillende fracties.

De uitkomst hiervan is dat er voldoende informatie is voor dit moment, maar dat er vooral behoefte is om als 
raadsleden met elkaar dieper in te gaan op de verschillende aspecten van het IHP. Er is wel behoefte aan een 
nadere toelichting op de financiële aspecten / consequenties van het IHP.  Het voorstel is om de financiële 
toelichting als eerste punt te agenderen met daarna ruimte voor gesprek. Het zou fijn zijn als het gesprek begin 
februari / medio februari ingepland kan worden. De vaststelling van het IHP is voorzien in mei / juni 2021.

Het voorstel is om een moment in te plannen om als woordvoerders onderwijshuisvesting met elkaar het 
gesprek te voeren zoals gewenst. De vraag die vanavond bij de agendacommissie voorligt is op welke manier dit 
geagendeerd wordt: middels een reguliere rond-de-tafel waarbij de schoolbesturen en anderen aan kunnen 
schuiven en mee kunnen spreken of is er voorkeur voor een andere variant bijvoorbeeld in de vorm van een 
technisch beraad, waarbij derden kunnen meeluisteren maar geen directe rol hebben.


